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Styrelsemöte 2022-11 -23 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Ulf Lindahl, Kicki Lindström, Anna Memmi och Pelle Molin 
Adjungerade: Andreas Johansson och Marika (RF-SISU) 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-09-28 gicks igenom. Notering att inköp av kopplade brandvarnare 
behöver göras. 
 

5. RF-SISU 
Andreas Johansson, konsulent på RF-SISU i Härnösand, med kollega Marika, berättade om bl.a. 
lärgrupper och hur man kan jobba med engagemangsfrågor. Möte kan genomföras med hjälp av RF-
SISU, för att jobba med hur vi kan arbeta för att stimulera ökat engagemang. Gärna i ett forum med 
så många medlemmar som möjligt samt närmare säsongsstart. Redovisning till SISU kan ske digitalt 
eller ”analogt”. Utbildningssamordnare skulle behövas i HOK. 
 

6. Ekonomi 
Frågor har inkommit om ev. inköp av två nya SI-enheter samt att bjuda tränarna på lunch i samband 
med avstämningsmöte. 
 
Styrelsen beslutade att 
HOK köper in två nya SI-enheter samt bjuder ungdomstränarna på lunch. 
 

7. Planering stormöte 30 nov 
Exempel på möjliga punkter till mötet är t.ex. plan/målsättning för 2023, klubbintern 
kommunikation samt hur vi kan öka antalet engagerade föräldrar. Styrelsen diskuterade också att 
det är ett problem att vi har ”tappat” två år under pandemin, vilka i HOK som har 
Facebookbehörighet, lite om nya hemsidan, när vi skulle kunna ha möte med ungdomstränarna och 
RF-SISU om att ”skapa engagemang” och att kontakten styrelse-kommittéer behöver aktiveras. 
Anna skickar ut mötespåminnelse med förslag på diskussionspunkter före mötet. 
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8. Sponsring HittaUt 
Diskussion kring om medlem kan leta sponsorer mot viss ersättning och hur denna ersättning i så 
fall kan betalas ut. Ulf och Johan sammanfattar ett underlag kring hur sponsringsförfrågningar kan 
gå till. 
 

9. Övriga frågor 
Klubbkläder 
Kläder med reklamtryck inför USM 2024 togs upp för diskussion. Styrelsen ser positivt på förslaget. 
Loggor som kan tryckas på plagget, förutom HOK, är Härnö Trail och USM 2024. Sponsring skulle 
kunna säljas via klädesplagget, med företagslogga. 
 
HittaUt 
Namnändring från Mattias Nordlander till Johan Engström behöver göras på HittaUt´s hemsida. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
Nästa styrelsemöte är onsdag 14 dec kl 18-20 i HOK´s klubbstuga. Några punkter som behöver 
förberedas inför det mötet är årsmötesplanering (Ulf tar fram förra årets underlag) samt en 
inkommen fråga om gamla orienteringshandlingar som ev. finns i föreningsarkivet (Kicki kollar upp 
detta).  
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi   Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


